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Lakeshore Stamp Club Inc.  

BOURSE SUBMISSION SHEET 

FEUILLE DE SOUMISSION 
* Could also be number of individual items or packs 

Member Number   …………………… 

Member Name …….………………… 

 
 

Brief Description of Material    
(please group items by Bourse Category)  

Bourse 

Category 

No. 

stamps 

No. 

sheets* 

Asking 

price 

ok 

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

Total Value  

 

 

Waiver of Responsibility 
I, the undersigned and owner of the above material submitted for sale in the 

Club Bourse, hereby confirm that I am fully aware that the Lakeshore 

Stamp Club Inc. does not maintain insurance coverage of material in the 
Club Bourse and hereby acknowledge that I am fully responsible for any 

losses or damage sustained to any of my material while it is in the Club 

Bourse and that neither the Lakeshore Stamp Club Inc. nor any of its 

Officers, Members or Employees of the same shall be held liable for any 

damage to, or loss of any of my bourse material arising from any cause or 

reason whatsoever. 

 

Exonération de Responsabilité 
Je, soussigné, propriétaire de matériel soumis pour revente à une des 

Bourses du Club Philatélique Lakeshore Inc. confirme par la présente que 

je reconnais que le Club Philatélique Lakeshore Inc. ne détient aucune 
assurance pour le matériel détenu par une des Bourses du Club et, par 

conséquent, que je demeure entièrement responsable pour toute perte en 

dommage encouru au matériel pendant qu’il sera en possession d’une des 

Bourses. Je libère de toute responsabilité le Club Philatélique Lakeshore 

Inc., les membres du Comité de direction et/ou employés de tout dommage, 

perte sous quelque forme que ce soit du matériel philatélique en 
consignation. 

 

 

Signature …………………………………. Date Submitted ..……………………….. 


